[bookmark: _GoBack]2024臺北醫學大學圖書館國際大使報名表
(Global Students as TMU Libraries Ambassadors Registration Form)
*基本資料 General Information

	中文姓名
(CH Name)
	
	英文姓名
(EN Name)
	
	



照片貼這裡~
(Photo)





	性別
(Gender)
	
	出生年月日
(Birth Date)
	_____/____/____
	

	國別
(Country)
	
	母語
(Mother tongue)
	
	

	系所年級(Departmental level)
	
	學號
(Student ID)
	
	

	Email
	
	聯絡電話
(Contact Number)
	Tel :_______________
H :________________


*語文能力 Language proficiency
	語言能力
Language proficiency
	英語
English
	中文
Mandarin
	臺語
Taiwanese Hokkien
	其他外語(Others)
________________

	
	□佳    □尚可
Good    Not bad
	□佳    □尚可
Good    Not bad
	□佳    □尚可
Good    Not bad
	□佳     □尚可
Good     Not bad

	英語能力相關證明
English Proficiency
	Ex. TOEFL 100. ____________________________________
(Please upload the PDF file of the supporting documents to the online form.)





                                  

*自我介紹 Introduction
	1.自我介紹：包含個性特質、高中或大學參加過的活動、過去曾擔任類似類型的相關經驗、訓練課程或幹部資歷【含榮譽得獎事蹟】（至少150字）
Introduction: Include personality traits, high school or college activities, past experiences in similar roles, training programs, or leadership qualifications [including honors and awards]. (at least 150 words)

	




	2. 報名圖書館國際大使的動機，並說明如何得知國際大使的資訊。(至少100字)
Motivation to apply for International Ambassadors of Library and how to get information about it. (at least 100 words)

	

	3. 對圖書館國際大使這個任務的個人期許與抱負。(至少100字)
Expectations and Ambitions for International Ambassadors of Library. (at least 100 words)

	

	目前有無參加社團?
Are you currently a member of any clubs?
	□有 (Yes)。1._______________________    2.___________________________
□無 (No)。



· 本表請於 112年 11 月 19 日 (日)前上傳至線上報名表單
Please upload this form to the online application by Sunday, November 19, 2023：https://reurl.cc/p678De

【聯絡資訊】Contact information
圖書館 蕭雅方小姐，電話：02-27361661 (分機2522)， 信箱：avon001005@tmu.edu.tw
Librarian Ya-Fang Hsiao,  Tel：02-27361661 #2522,  Mail：avon001005@tmu.edu.tw
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